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ZZááppiiss  zz  22..  zzaasseeddáánníí  
ZZaassttuuppiitteellssttvvaa  mměěssttaa  ŽŽeelleezznnýý  BBrroodd  

kkoonnaannééhhoo  ddnnee  1188..  33..  22002244  
 
P ř í t o m n i : Ing. Dominika Aubrechtová 
   Jana Boučková 
   Jan Bukvic 

Eva Dvořáková 
Mgr. Tomáš Hartl 
MgA. Lucie Kořenská Švitorková 
Jiří Linka 

   Ing. Miloslav Louma 
   Mgr. František Lufinka 

Mgr. Ivan Mališ 
Ing. Jan Mašek 
Jiří Novotný 
PaedDr. Milada Motlíková  
Radomil Raja 
 

O m l u v e n i : Ing. Jiří Novotný 
 
  
Program 
    
       Zahájení 
1)    Určení ověřovatelů zápisu z jednání zastupitelstva města 
2)    Program 
3)    Kontrola plnění usnesení 
4)    Žádost o prominutí splátek zbytku úvěru – Poliklinika Železný Brod 
5)    Žádost o dotaci 
6)    Fond na zlepšení úrovně bydlení 2024 
7)    Zpráva o činnosti městské policie Železný Bod v roce 2023 
8)    Žádost o vyřešení problému na Hrubé Horce 
9)    Dodatek č. 2 ke smlouvě o dílo na akci „Greenway Jizera – úsek Žel. Brod Líšný“ 
10)    Smlouva o smlouvě budoucí darovací č.j. OLP/3514/2023 
11)   Směna v obci Těpeře 
12)   Prodej pozemku v k.ú. Horská Kamenice 
13)   Dotazy a připomínky členů zastupitelstva města a občanů 
14)   Přehled usnesení 
15)   Závěr 
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Zahájení  
  
Zasedání zastupitelstva města řídil starosta Mgr. František Lufinka a zahájil jej 
přivítáním všech přítomných.  
Starosta města konstatoval, že zastupitelstvo bylo řádně svoláno a vyhlášeno. 
Aktuálně je přítomno 13 členů, chybí pan Jan Bukvic, omluven je Ing. Jiří Novotný. 
Zastupitelstvo je schopno jednání a usnášení se.  
 
 

1) Určení ověřovatelů zápisu z jednání zastupitelstva města  
 
Pan starosta navrhl za ověřovatele zápisu dnešního jednání Mgr. Tomáše Hartla a 
MgA. Lucii Švitorkovou Kořenskou, kteří se jmenováním vyslovili souhlas.  
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města určuje ověřovateli 2. zasedání Zastupitelstva města Železný 
Brod Mgr. Tomáše Hartla a MgA. Lucii Švitorkovou Kořenskou.  
 
Mgr. František Lufinka: ano 
Mgr. Ivan Mališ: ano 
Jan Bukvic: ano 
Jana Boučková: ano 
Mgr. Tomáš Hartl: zdržel se 
Ing. Dominika Aubrechtová: ano 
Eva Dvořáková: ano 
MgA. Lucie Kořenská Švitorková: zdržel se 
Jiří Linka: ano 
Ing. Miloslav Louma: ano 
Ing. Jan Mašek: ano 
PaedDr. Milada Motlíková: ano 
Jiří Novotný: ano 
Ing. Jiří Novotný: nepřítomen 
Radomil Raja: ano 
 
Bylo schváleno v 16:33:20 hod. 
Pro 11, proti 0, zdrželi se 2, nehlasovali 0, nepřítomní 2 
 
 

2) Program  
 
Pan starosta seznámil přítomné s programem dnešního zasedání, proti němuž 
nebyly vysloveny námitky. Ing. Miloslav Louma připomněl, že zaslal e-mail, ve 
kterém navrhl projednat úkol pro starostu, aby jednou měsíčně informoval o ZUŠ. 
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Pan Novotný vznesl požadavek na informace k mostu. Obě záležitosti budou 
projednány v dotazech a připomínkách.  
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje program 2. zasedání Zastupitelstva města Železný 
Brod v předloženém znění. 
 
Mgr. František Lufinka: ano 
Mgr. Ivan Mališ: ano 
Jan Bukvic: nepřítomen  
Jana Boučková: ano 
Mgr. Tomáš Hartl: ano 
Ing. Dominika Aubrechtová: ano 
Eva Dvořáková: ano 
MgA. Lucie Kořenská Švitorková: ano 
Jiří Linka: ano 
Ing. Miloslav Louma: ano 
Ing. Jan Mašek: ano 
PaedDr. Milada Motlíková: ano 
Jiří Novotný: nepřítomen 
Ing. Jiří Novotný: nepřítomen 
Radomil Raja: ano 
 
Bylo schváleno  
Pro 13, proti 0, zdrželi se 0, nehlasovali 0, nepřítomní 2 
 
 

3) Kontrola plnění usnesení  
 
Kontrolu plnění usnesení z 1. zasedání zastupitelstva města přednesl tajemník 
Městského úřadu Mgr. Josef Haas.  
Ověřovatelé minulého zápisu vyslovili souhlas s jeho obsahem a neměli k plnění 
usnesení připomínky.  
 
Návrh usnesení: 
 

Zastupitelstvo města bere na vědomí kontrolu plnění usnesení z 1. zasedání 
Zastupitelstva města Železný Brod.   
 

Mgr. František Lufinka: ano 
Mgr. Ivan Mališ: ano 
Jan Bukvic: nepřítomen 
Jana Boučková: ano 
Mgr. Tomáš Hartl: ano 
Ing. Dominika Aubrechtová: ano 
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Eva Dvořáková: ano 
MgA. Lucie Kořenská Švitorková: ano 
Jiří Linka: ano 
Ing. Miloslav Louma: ano 
Ing. Jan Mašek: ano 
PaedDr. Milada Motlíková: ano 
Jiří Novotný: ano 
Ing. Jiří Novotný: nepřítomen 
Radomil Raja: ano 
 
Bylo schváleno  
Pro 13, proti 0, zdrželi se 0, nehlasovali 0, nepřítomní 2 
 
Během projednávání tohoto bodu se dostavil pan Jan Bukvic, počet zastupitelů je 14. 
 

4) Žádost o prominutí splátek zbytku úvěru – Poliklinika Železný Brod 
 
Mgr. František Lufinka: Poliklinika Železný Brod s.r.o. podala žádost o prominutí 
splátek dluhu. V roce 2020 jsme poskytli Poliklinice finanční výpomoc ve výši 500 tis. 
Kč. Jedná se o bezúročnou půjčku na 15 let, kdy ročně splácejí 30 tis. Kč. Zbývá 
doplatit přes 430 tis. Kč, tuto částku chtějí odpustit. Jsem rád, že tady Poliklinika 
funguje, ale bezúročnou půjčku na 15 let považuji za velkou vstřícnost.  
 
Ing. Miloslav Louma: z žádosti vyplývá, že rentgen je prodělečný. Díval jsem se na 
internet, Poliklinika má povinnost zveřejňovat hospodaření, což vůbec nečiní. 
S odpuštěním splátek nesouhlasím.  
 
Ing. Jan Mašek: 30 tis. Kč není rozhodující položka, rentgen je pouze jedno 
pracoviště celého subjektu. Město už jednou vyšlo Poliklinice vstříc bezúročnou a 
bezinflační půjčkou. Odpuštěním by vznikl precedens vůči jiným podnikatelským 
subjektům.  
 
Mgr. Ivan Mališ: já se přikláním k prominutí ½ zbytku splátek, protože jsem si 
vědom, že potřebujeme zdravotnické pracoviště. Půjčku v roce 2020 jsme poskytli na 
rentgen, ale ve výčtu je spousta dalších úkonů, které musí Poliklinika zajišťovat bez 
ohledu na existenci rentgenu.  
 
Mgr. Tomáš Hartl: škoda, že se pan Janata nedostavil na toto zasedání, aby objasnil 
hospodaření Polikliniky. 
 
Mgr. František Lufinka: možnou variantou je materiál odložit a požadovat objasnění 
hospodaření. 
 



 
5 

 

PaedDr. Milada Motlíková: mě se to nelíbí. V roce 2020 byla možnost poskytnutí 
půjčky na 5, 10 nebo 15 let. Schválili jsme 15 let, následně pan Janata žádal o 
odpuštění jiné splátky, kterou svázal s holtrem a sonem. 15 let je dlouhá doba, a to, 
že na zasedání zastupitelstva, kde se žádost projednává, pan Janata nepřijde ani 
nepošle žádného zástupce, není solidní jednání.  
 
Jiří Novotný: bezúročná půjčka na 15 let je nefér vůči ostatním subjektům, jsem proti 
odpuštění. 
 
Mgr. Ivan Mališ: navrhuji žádost odložit, pana Janatu vyzvat ať přijde na jednání 
zastupitelstva a objasní hospodaření. 
 
Ing. Miloslav Louma: Poliklinika měla povinnost hospodaření zveřejnit na internetu, 
neučinila tak. Co je na Justici.cz platí. 
 
Jan Bukvic: 30 tis. Kč ročně je velmi nízká částka, nesouhlasím s prominutím. 
 
Návrh usnesení: 
 

Zastupitelstvo města nesouhlasí s prominutím splátek návratné finanční výpomoci 
poskytnuté Městem Železný Brod na nákup rentgenu Poliklinice Železný Brod spol. 
s.r.o., Jarní 53, 468 22 Železný Brod, IČO 49098306.  
 
Mgr. František Lufinka: ano 
Mgr. Ivan Mališ: zdržel se 
Jan Bukvic: ano 
Jana Boučková: ano 
Mgr. Tomáš Hartl: ano 
Ing. Dominika Aubrechtová: ano 
Eva Dvořáková: ano 
MgA. Lucie Kořenská Švitorková: ano 
Jiří Linka: ano 
Ing. Miloslav Louma: ano 
Ing. Jan Mašek: ano 
PaedDr. Milada Motlíková: ne 
Jiří Novotný: ano 
Ing. Jiří Novotný: nepřítomen 
Radomil Raja: ano 
 
Bylo schváleno  
Pro 12, proti 1, zdrželi se 1, nehlasovali 0, nepřítomní 1 
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5) Žádost o dotaci 
 
Mgr. Ivan Mališ: spolek zdravotně postižených Železnobrodska podává každoročně 
žádost o dotaci na užívání místnosti v objektu Příčná 350. Roční zálohová platba na 
rok 2024 za nájem, teplo, vodu, osvětlení, odpad, výtah a úklid činí 163 292 Kč. 
Spolek žádá o individuální dotaci 120 tis. Kč, se kterou je počítáno v rozpočtu. Spolek 
zdravotně postižených čítá přes 180 členů a má poměrně bohatou činnost. 
 
Návrh usnesení: 
 

Zastupitelstvo města  

 Schvaluje 
poskytnutí dotace ve výši 120 000 Kč Spolku zdravotně postižených 
Železnobrodska, Příčná 350, 468 22 Železný Brod, IČO 26608022 na úhradu 
nájemného a služeb s tím spojených pro rok 2024. 

 Schvaluje 
uzavření předložené veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace. 

Mgr. František Lufinka: ano 
Mgr. Ivan Mališ: ano 
Jan Bukvic: ano 
Jana Boučková: ano 
Mgr. Tomáš Hartl: ano 
Ing. Dominika Aubrechtová: ano 
Eva Dvořáková: ano 
MgA. Lucie Kořenská Švitorková: ano 
Jiří Linka: ano 
Ing. Miloslav Louma: ano 
Ing. Jan Mašek: ano 
PaedDr. Milada Motlíková: ano 
Jiří Novotný: ano 
Ing. Jiří Novotný: nepřítomen 
Radomil Raja: ano 
 
Bylo schváleno. 
Pro 14, proti 0, zdrželi se 0, nehlasovali 0, nepřítomní 1 
 
 

6) Fond na zlepšení úrovně bydlení 2024 
 
Mgr. Ivan Mališ: jsou předložena Pravidla fondu na zlepšení úrovně bydlení. 
Pravidla pro letošní rok se nemění, jsou stejná jako v roce 2023. Jedná se o pomoc 
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fyzickým i právnickým osobám bezúročnou půjčkou až na 7 let. V loňském roce byla 
uzavřena 1 smlouva ve výši 400 tis. Kč. Ve fondu je přes 3 mil. Kč, tři vážní zájemci 
čekají na schválení pravidel, aby mohli půjčku čerpat. 
 
Ing. Jan Mašek: stejně jako každý rok mi přijde fond zbytečně velký a domnívám se, 
že by peníze šlo využít jinde.  
 
Mgr. František Lufinka: uvidíme, kolik peněz se letos vyčerpá, část fondu lze 
případně rozpustit příští rok.  
 
Návrh usnesení: 
 

Zastupitelstvo města  

 Schvaluje 
pravidla pro vytvoření a použití Fondu na zlepšení úrovně bydlení na území 
města Železný Brod pro rok 2024.  

 Schvaluje 
vyhlášení výběrového řízení pro žadatele o návratnou finanční výpomoc z Fondu 
na zlepšení úrovně bydlení na území města Železný Brod v rozsahu čl. IV. 
schválených pravidel s tím, že uchazeči mohou podávat žádosti během celého 
roku 2024.  

Mgr. František Lufinka: ano 
Mgr. Ivan Mališ: ano 
Jan Bukvic: ano 
Jana Boučková: ano 
Mgr. Tomáš Hartl: ano 
Ing. Dominika Aubrechtová: ano 
Eva Dvořáková: ano 
MgA. Lucie Kořenská Švitorková: ano 
Jiří Linka: ano 
Ing. Miloslav Louma: ano 
Ing. Jan Mašek: ano 
PaedDr. Milada Motlíková: ano 
Jiří Novotný: ano 
Ing. Jiří Novotný: nepřítomen 
Radomil Raja: ano 
 
Bylo schváleno. 
Pro 14, proti 0, zdrželi se 0, nehlasovali 0, nepřítomní 1 
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7) Zpráva o činnosti městské policie Železný Brod v roce 2023 
 
Mgr. František Lufinka: velitel městské policie pan Pavel Hriník předložil zprávu o 
činnosti policie v roce 2023. V letošním roce se povedlo zvýšit počet strážníků na 10. 
Je naplánovaná spolupráce s MŠ, ZŠ, knihovnou i DPS. Budeme využívat policistky, 
která pracovala v Jablonci n. N. na dětském dopravním hřišti. Velitel městské policie 
je zde přítomen a připraven zodpovědět vaše dotazy. 
 
Návrh usnesení: 
 

Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu o činnosti městské policie v roce 2023.  
 
Mgr. František Lufinka: ano 
Mgr. Ivan Mališ: ano 
Jan Bukvic: ano 
Jana Boučková: ano 
Mgr. Tomáš Hartl: ano 
Ing. Dominika Aubrechtová: ano 
Eva Dvořáková: ano 
MgA. Lucie Kořenská Švitorková: ano 
Jiří Linka: ano 
Ing. Miloslav Louma: ano 
Ing. Jan Mašek: ano 
PaedDr. Milada Motlíková: ano 
Jiří Novotný: ano 
Ing. Jiří Novotný: nepřítomen 
Radomil Raja: ano 
 
Bylo schváleno. 
Pro 14, proti 0, zdrželi se 0, nehlasovali 0, nepřítomní 1 
 
 

8) Žádost o vyřešení problému na Hrubé Horce 
 
Mgr. František Lufinka: občané Hrubé Horky dospěli k názoru, že výjezd z obce u 
čp. 8 je nebezpečný a vznesli žádost o vyřešení tohoto problému. Jedná se o výjezd 
z místní komunikace na krajskou silnici. V nejbližších dnech by měla vyjít zpráva, jak 
se budou opravovat krajské silnice a měl by být proveden projekt na tuto silnici. 
Návrh občanů Hrubé Horky na vybudování kruhového objezdu není reálný, 
pozemky jsou v soukromém vlastnictví. Jelikož žadatelé zaslali tuto žádost i na 
KSSLK, její zástupci zde byli, zkusili vyjet a konstatovali, že jsou horší výjezdy. 
Občané Hrubé Horky v této věci jednají také s vedoucím investičního oddělení 
KSSLK p. Čápem. 
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Jiří Novotný: výjezd hlavně v zimě není ideální, ale kruhový objezd je nesmysl.  
 
Ing. Jan Mašek: nemůžeme udržovat cizí majetek. První krok pro to, s tím něco 
udělat, je vykoupit pozemek od všech vlastníků. Šlo by realizovat rozšíření 
komunikace? 
 
Mgr. Martin Řehák: to si musí občané Hrubé Horky domluvit s KSS a vlastnky. 
Rozšíření v dolní části nejde, jsou tam sloupy veřejného osvětlení.  
 
Mgr. František Lufinka: žádost bereme na vědomí, na příští zasedání ZM podáme 
informaci, zda jsou vlastníci ochotni prodat své pozemky, aby bylo možné zvažovat 
rozšíření komunikace.  
 
Návrh usnesení:  
 

Zastupitelstvo města bere na vědomí žádost o vyřešení problému občanů Hrubé 
Horky, týkajícího se sjezdu ze silnice III/2882 do obce u čp. 8.  
 

Mgr. František Lufinka: ano 
Mgr. Ivan Mališ: ano 
Jan Bukvic: ano 
Jana Boučková: ano 
Mgr. Tomáš Hartl: ano 
Ing. Dominika Aubrechtová: ano 
Eva Dvořáková: ano 
MgA. Lucie Kořenská Švitorková: ano 
Jiří Linka: ano 
Ing. Miloslav Louma: ano 
Ing. Jan Mašek: ano 
PaedDr. Milada Motlíková: ano 
Jiří Novotný: ano 
Ing. Jiří Novotný: nepřítomen 
Radomil Raja: ano 
 
Bylo schváleno. 
Pro 14, proti 0, zdrželi se 0, nehlasovali 0, nepřítomní 1 
 
 

9) Dodatek č. 2 ke smlouvě o dílo na akci „Greenway Jizera – úsek Železný 
Brod – Líšný“ 

 
Mgr. František Lufinka: dodatek č. 2 snižuje cenu díla o 260 tis. Kč, protože se 
nebude odtěžovat svah. Proběhne změna konstrukce z vyztuženého náspu a bude 
tam provedena skládaná zeď jako u ostatních objektů. Chválím odbor ÚPaRR i 
stavební dozor, který nám akci hlídá. 
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Mgr. Martin Řehák: opěrná zeď je v prostoru vyústění tunelu. Břeh je Správy 
železnic, kamenná opěrná zeď je méně invazivní řešení.  
  
Návrh usnesení:  
 

Zastupitelstvo města  

 Schvaluje 
dodatek č. 2 ke smlouvě o dílo na akci "Greenway Jizera - úsek Železný Brod - 
Líšný", provádějící firma CTB, a.s., sídlem Hrudičkova 2114/2, 148 00 Praha 4 - 
Chodov, IČO 24694410. Celková cena díla po dodatku č. 2 činí 77 277 031,27 Kč 
bez DPH.  

 Schvaluje 
Změnový list č. 2, který je součástí dodatku č. 2 ke smlouvě o dílo na akci 
"Greenway Jizera - úsek Železný Brod - Líšný", provádějící firma CTB, a.s., sídlem 
Hrudičkova 2114/2, 148 00 Praha 4 - Chodov, IČO 24694410, ve výši méněprací na 
částku 258 887,88 Kč bez DPH.  

Mgr. František Lufinka: ano 
Mgr. Ivan Mališ: ano 
Jan Bukvic: ano 
Jana Boučková: ano 
Mgr. Tomáš Hartl: ano 
Ing. Dominika Aubrechtová: ano 
Eva Dvořáková: ano 
MgA. Lucie Kořenská Švitorková: ano 
Jiří Linka: ano 
Ing. Miloslav Louma: ano 
Ing. Jan Mašek: ano 
PaedDr. Milada Motlíková: ano 
Jiří Novotný: nepřítomen 
Ing. Jiří Novotný: ano 
Radomil Raja: ano 
 
Bylo schváleno. 
Pro 14, proti 0, zdrželi se 0, nehlasovali 0, nepřítomní 1 
 
 

10  Smlouva o smlouvě budoucí darovací č.j. OLP/3515/2023 
 
Mgr. František Lufinka: v rámci ZUŠ se projektovaly chodníky a parkovací plochy. 
Výstavba ZUŠ nebude na 90 % realizována, ale jde o převod majetku, který je škoda 
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odmítnout. Žádný chodník zde není, je tam jen komunikace a realizace chodníků je 
možná až v budoucnosti.  
 
Mgr. Martin Řehák: je to stavební řešení pro možnost parkování před ZUŠ. Součástí 
projektu byl chodník v Brodecké ulici. V dopravní koncepci to má smysl.  
 
Návrh usnesení:  
 

Zastupitelstvo města schvaluje uzavření Smlouvy o smlouvě budoucí darovací č.j. 
OLP/3514/2023 - na části pozemků par. č. 3237 a 3235/1 v k.ú. Železný Brod mezi 
Libereckým krajem, se sídlem U Jezu 642/2a, 461 80 Liberec 2, IČO 70891508, 
zastoupený Martinem Půtou a městem Železný Brod, se sídlem náměstí 3. května 1, 
468 22 Železný Brod, IČO 00262633, zastoupené Mgr. Františkem Lufinkou.  
 
Mgr. František Lufinka: ano 
Mgr. Ivan Mališ: ano 
Jan Bukvic: ano 
Jana Boučková: ano 
Mgr. Tomáš Hartl: ano 
Ing. Dominika Aubrechtová: ano 
Eva Dvořáková: ano 
MgA. Lucie Kořenská Švitorková: ano 
Jiří Linka: ano 
Ing. Miloslav Louma: ano 
Ing. Jan Mašek: ano 
PaedDr. Milada Motlíková: ano 
Jiří Novotný: ano 
Ing. Jiří Novotný: nepřítomen 
Radomil Raja: ano 
 
Bylo schváleno. 
Pro 14, proti 0, zdrželi se 0, nehlasovali 0, nepřítomní 1 
 
 

11) Směna v obci Těpeře 
 
Mgr. František Lufinka: na Chlístově jsme měli dlouhodobý problém s majitelem 
pozemků, jedná se o mnoho let nedořešené posunutí místní komunikace. Nyní došlo 
k zaměření, je navržena směna, kterou dojde k narovnání stavu.  
 
Iveta Polejová: jedná se o dlouhodobý problém, kdy dojde k posunutí spodní i horní 
komunikace. Nový majitel potřebuje srovnat pozemky, navržená směna je 
oboustranně výhodná.  
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Návrh usnesení:  
 

Zastupitelstvo města  

 Schvaluje 
směnu pozemků parc. č. 372/3 o výměře 12 m2 a parc.č. 373/2 o výměře 9 m2 za 
pozemek parc.č. 727/2 o výměře 25 m2, vše v k.ú. Chlístov u Železného Brodu 
mezi městem Železný Brod, se sídlem náměstí 3. května 1, Železný Brod PSČ 468 
22, zastoupené starostou města Mgr. Františkem Lufinkou a panem Vítem 
Podráským bez dalšího finančního vypořádání.  

 Schvaluje 
uzavření směnné smlouvy mezi městem Železný Brod, se sídlem náměstí 
3. května 1, Železný Brod PSČ 468 22, zastoupené starostou města Mgr. 
Františkem Lufinkou a panem Vítem Podráským na pozemky pč. 372/3, 727/2, 
373/2 v k.ú. Chlístov u Železného Brodu.  

Mgr. František Lufinka: ano 
Mgr. Ivan Mališ: ano 
Jan Bukvic: ano 
Jana Boučková: ano 
Mgr. Tomáš Hartl: ano 
Ing. Dominika Aubrechtová: ano 
Eva Dvořáková: ano 
MgA. Lucie Kořenská Švitorková: ano 
Jiří Linka: ano 
Ing. Miloslav Louma: ano 
Ing. Jan Mašek: ano 
PaedDr. Milada Motlíková: ano 
Jiří Novotný: ano 
Ing. Jiří Novotný: nepřítomen 
Radomil Raja: ano 
 
Bylo schváleno. 
Pro 14, proti 0, zdrželi se 0, nehlasovali 0, nepřítomní 1 
 
 

12) Prodej pozemku v k.ú. Horská Kamenice 
 
Mgr. František Lufinka: jedná se o zbytkovou parcelu v Horské Kamenici pod 
bytovkami, která je zavodněná. Majitel rodinného domu, jehož pozemek na tento 
navazuje, by chtěl pozemek odkoupit. Dříve tento pozemek sloužil jako přírodní 
rezervoár vody. Při dešti se zde voda objevuje a přetéká přes cestu. Jelikož zde 
historicky byla vodní nádrž, je navržena obnova tohoto přirozeného vodního prvku 
v krajině. Na tyto činnosti jsou každoročně vypisovány dotace Libereckého kraje.  
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Iveta Polejová: žadatel pozemek nepotřebuje, chce ho jen proto, že je v neutěšeném 
stavu. Oprava vodního prvku je smysluplnější a tomuto místu pomůže.  
 
PaedDr. Milada Motlíková: jak dlouho trvá vyřízení žádosti o dotaci? 
 
Mgr. František Lufinka: zhruba 2-3 měsíce. Teď jsou vypsané krajské dotace, 
můžeme je zkusit využít.  
 
Návrh usnesení:  
 

Zastupitelstvo města neschvaluje prodej pozemku p.č. 854/6 v k.ú. Horská Kamenice.  
 
Mgr. František Lufinka: ano 
Mgr. Ivan Mališ: ano 
Jan Bukvic: ano 
Jana Boučková: ano 
Mgr. Tomáš Hartl: ano 
Ing. Dominika Aubrechtová: ano 
Eva Dvořáková: ano 
MgA. Lucie Kořenská Švitorková: ano 
Jiří Linka: ano 
Ing. Miloslav Louma: ano 
Ing. Jan Mašek: ano 
PaedDr. Milada Motlíková: ano 
Jiří Novotný: ano 
Ing. Jiří Novotný: nepřítomen 
Radomil Raja: ano 
 
Bylo schváleno. 
Pro 14, proti 0, zdrželi se 0, nehlasovali 0, nepřítomní 1 
 
 

13)  Dotazy a připomínky členů zastupitelstva města a občanů  
 
Ing. Miloslav Louma: mám dojem, že informace k ZUŠ dostáváme na zastupitelstvu 
pomálu a musíme je téměř páčit. Chtěl bych schválit, abychom každý měsíc dostávali 
informace 1x e-mailem a 1x na zastupitelstvu.  
 
Návrh usnesení:  
 

Zastupitelstvo města ukládá vedení města informovat zastupitelstvo o vývoji řešení 
ZUŠ minimálně 1x měsíčně.  
 
Mgr. František Lufinka: zdržel se 
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Mgr. Ivan Mališ: ano 
Jan Bukvic: ano 
Jana Boučková: ano 
Mgr. Tomáš Hartl: ano 
Ing. Dominika Aubrechtová: ano 
Eva Dvořáková: ano 
MgA. Lucie Kořenská Švitorková: ano 
Jiří Linka: ano 
Ing. Miloslav Louma: ano 
Ing. Jan Mašek: ano 
PaedDr. Milada Motlíková: ano 
Jiří Novotný: ano 
Ing. Jiří Novotný: nepřítomen 
Radomil Raja: ano 
 
Bylo schváleno. 
Pro 13, proti 0, zdrželi se 1, nehlasovali 0, nepřítomní 1 
 
Mgr. František Lufinka: ohledně ZUŠ nám bylo z hlediska pana Kuršela nabídnuto 
investovat do vnitřního vybavení, platit provozní náklady, dále 3,5 mil. Kč ročního 
nájmu a každoroční inflaci. Toto řešení není pro město dobré, situace neřeší objekt, 
který nám zůstane, tj. stávající budova školy + internát, a budeme se stěhovat do 
cizího objektu a platit. Pan Kuršel chce přízemí své nemovitosti využít pro obchodní 
řetězec a v prvním patře by byla škola. Spoluinvestor byl překvapen výší nájmu, 
čekal jeho úhradu formou odbydlení. Dohodli jsme se na investici do svého majetku. 
Byl se podívat v internátu, konstatoval, že se jedná o stejný typ budovy, kterou 
úspěšně realizoval v Jablonci nad Nisou. Jeho návrh je dát dohromady internát, 
vybourat příčky a prostor upravit pro ZUŠ. Budova má relativně dobrou střechu. 
Hrazení provozu školy, vnitřního vybavení a 3,5 mil. Kč nájmu v cizím objektu by 
bylo neekonomické. 
 
Ing. Jan Mašek: přijde mi to smysluplnější.  
 
Jiří Linka: toto řešení se mi zdá velmi rozumné, v čem je problém?  
 
Mgr. František Lufinka: objevil se návrh paní Lédlové s investorem, tím se řešení 
zdrželo. Nájem jsme čekali víceméně sponzorský. Z hlediska hospodaření města je to 
neekonomické.  
 
Jiří Novotný: využití internátu pro ZUŠ je rozumné, byl problém s paní ředitelkou? 
 
Mgr. František Lufinka: paní Lédlová na internátě byla s investorem, po projití 
budovy a jeho dispozic je to věc, která by měla být schůdná i pro ni. Její stanovisko 
zatím neznáme. Poříč dnes není vyloučenou lokalitou, jsou tam 2 mateřské školy.  
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PaedDr. Milada Motlíková: kolik pater by škola využila? 
 
Mgr. František Lufinka: vypadá to na 2 patra, volná jsou momentálně 3. Vyjde to 
z prostorové studie.  
 
Mgr. Tomáš Hartl: paní ředitelka neměla problém s technickým řešením, pouze 
s lokalitou?  
 
Mgr. František Lufinka: ano. 
 
Ing. Miloslav Louma: stále přemýšlím nad internátem SUPŠS. Máme tam hotový i 
projekt.  
 
Mgr. František Lufinka: že bychom převzali objekt, je nereálné. Kraj teď dá 4 mil. Kč 
do výměny oken. Cenově se budeme blížit současné ceně, přičemž půjde o cizí 
objekt. Budova je plně obsazená, je tam ubytovna pro UK. Kraj městu nabídl, ať 
objekt odkoupíme, komplet opravíme, přestavíme a oni by zde zůstali v nájmu.  
 
PaedDr. Milada Motlíková: v Komisi pro vzhled města proběhla informace, že 
existuje studie Poříče. Kdyby se s její realizací začalo, bylo by tam přijatelnější 
prostředí.  
 
Mgr. František Lufinka: předpokládá se revitalizace Poříče, která prostředí zkulturní 
a socializuje.  
 
Mgr. Martin Řehák: na studii se pracuje. Dělalo se zde veřejné osvětlení, budeme 
muset provést novou dešťovou kanalizaci a na projektu budeme postupně dělat. Ke 
každému domu je navržen prostor na zahrádku.  
 
Jiří Novotný: proběhlo již jednání s panem Kuršelem ohledně mostu? 
 
Mgr. František Lufinka: zatím ne. Do jednání vstoupíme až po vyřešení ZUŠ.  
 
Ing. Jan Mašek: známe předběžný odhad provozu kluziště? 
 
Mgr. František Lufinka: zatím ne. Kluziště navštívilo zhruba 2 tis. lidí, odezva na 
fungování je dobrá.  
 
PaedDr. Milada Motlíková: minulý týden proběhla schůze Komise pro vzhled 
města. Děkuji, že rada vybrala jako člena pana Buriánka. Oslovila jsem pana 
Tomáška, který uvedl, že ze zdravotních důvodů nechce v komisi pracovat. Vybere 
rada města dalšího z aktuálně přihlášených? Nevím, kdo je pan Bartoň, ale byla bych 
ráda, kdyby členem KVM byl pan Hlubuček. Je to odborník, Železný Brod je město 
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skla, tak proč ho tam nemít. Klidně můžeme mít v komisi oba, tj. pana Hlubučka i 
pana Bartoně.  
 
Mgr. Ivan Mališ: ve statutu máme stanovený počet členů na 9.  
 
PaedDr. Milada Motlíková: to nevadí, já bych se vzdala hlasování za svou osobu.  
 
Mgr. Tomáš Hartl: jako předsedkyně komise si můžete určit, že na zasedání budete 
mít pravidelného hosta.  
 
Mgr. František Lufinka: návrh projednáme v radě. 
 
Eva Dvořáková: cestičky na hřišti v Panské zahradě jsou po zimě zničené, jsou tam 
rigoly.  
 
Radim Kovařík: opravy začneme příští měsíc.  
 
Ing. Miloslav Louma: na zastupitelstvu jsme probírali vydání knihy o Brodě. Došlo 
k dalšímu vývoji u paní Kulíškové? 
 
Mgr. Ivan Mališ: knihu jsme vydali, proběhlo autorské čtení, původní maketa byla 
paní Kulíškové vrácena. 
 
Eva Dvořáková: proběhne oprava cesty na Hrubé Horce směrem k vodárně? 
 
Mgr. František Lufinka: na jaře dojde k opravě, ale rekonstrukce do asfaltu není 
v rozpočtu.  
 
Jiří Novotný: v loňském roce jsme navštívili Nepál a z tohoto pobytu vznikl materiál, 
který budeme dne 9. 4. od 18.00 hod. promítat v místním kině souběžně 
s přednáškou, na kterou vás zvu.  
 
 

14)  Přehled usnesení  
 
Přehled usnesení z dnešního zasedání zastupitelstva města předložil tajemník 
Městského úřadu pan Mgr. Josef Haas.  
 
 

15)  Závěr  
 
Starosta města poděkoval všem za účast a ukončil zasedání v 18:10 hodin. Termín 
příštího řádného zasedání zastupitelstva města je 29. dubna jako vždy od 16:30 hod. 
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Zapsala: Věra Brunclíková  
 
 
 
Ověřovatelé:                                    Místostarosta:                          Starosta města: 
 
Mgr. Tomáš Hartl             Mgr. Ivan Mališ                       Mgr. František Lufinka           
 
MgA. Lucie Kořenská Švitorková 


